
[14:00:28] <TomaszJeska> nasz gosc juz przyszedl
[14:01:06] <TomaszJeska> zaraz zaczynamy
[14:01:16] <@Annihilator> Możecie mi pytania zadawać, tylko się tak nie palcie ;-)
[14:01:24] TomaszJeska [~TomaszJeska@bwg135.neoplus.adsl.tpnet.pl] jest znany teraz jako 
PrzemyslawRejdych
[14:02:09] <@LukaszJeska> Niestety nie otrzymaliśmy pytań drogą e-mailową
[14:02:46] <raptor> jaka alternatywe dla obecnie planowanej spalarni ma Pan ?? ponieważ z 
programu wynika że jest Pan jej przeciwny 
[14:03:11] <PrzemyslawRejdych> Witam wszystkich na portalu chrzanowski24.pl, 
najmłodszy z kandydatów na burmistrza Przemysław Rejdych :)
[14:03:35] <@LukaszJeska> Odpowiedź dla raptora
[14:03:49] Gosc_8575 [~chat@hidden-38dca509.adsl.inetia.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:03:51] Gosc_1797 [~chat@hidden-6d75f0e6.adsl.tpnet.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:04:38] <PrzemyslawRejdych> Przede wszystkim jestem zdecydowanie przeciwny spalarni 
rusztowej. Jeżeli już spalarnia to plazmowa. Aktualne wysypisko, które istnieje - jest cały czas 
pogłębiane, przystosowywane pod nowe ilości śmieci i nie widzę potrzeby by truć nas 
mieszkańców gminy Trzebinia przez związki, które wydostają się ze spalarni.
[14:04:52] <PrzemyslawRejdych> Będę robił wszystko, by ta spalarnia nie powstała na terenie 
również Chrzanowa.
[14:05:20] <raptor> " Przede wszystkim jestem zdecydowanie przeciwny spalarni rusztowej. Jeżeli 
już spalarnia to rusztowa." 
[14:05:25] <raptor> cosw tutaj jest nie tak :D
[14:05:58] <PrzemyslawRejdych> tak, oczywiscie sie pomylilem (tomasz jeska). Jeżeli już to 
spalarnia plazmowa
[14:06:28] <PrzemyslawRejdych> Wtedy (jeżeli będzie w Chrzanowie), zero wpływów z 
podatków, pierwszy w kolejce do zatrudnienia będzie Chrzanów a nasze drogi będą 
zniszczone i spokój mieszkańców zakłócony.
[14:06:40] <Gosc_8575> W jaki sposób Pan chce promować gmine Trzebinia ?
[14:06:43] <PrzemyslawRejdych> Wszelkimi sposobami będę blokował budowę spalarni 
właśnie w Chrzanowie.
[14:06:48] <raptor> wysypislo moze starczy pytanie na jak dlugo ... 
[14:07:03] <@LukaszJeska> teraz odpowiedź dla Gosc_8575
[14:07:43] <PrzemyslawRejdych> Aktualnie promocja gminy jest bardzo mizerna. Trzebinia 
jest stawiana w złym świetle w regionie (nic się nie dzieje). Młodzież nie ma gdzie spędzać 
wolnego czasu, jest bardzo duże bezrobocie, szczególnie młodzi uciekają z Trzebini w 
poszukiwaniu pracy (lub do pracy).
[14:08:05] <raptor> czy po objeciu funkcji burmistrza bedzie pan staral sie zlikwidowac ZKKM i 
stworzyc nowy model komunikacji ??? 
[14:08:24] <raptor> jezeli tak to jaki ??
[14:08:57] <PrzemyslawRejdych> Promocja: przede wszystkim trzeba zmienić negatywny 
obraz Trzebini wśród społeczności. Mam możliwość kontaktu z telewizją (TVN), będę 
promował Trzebinię nie tylko w Trzebińskiej telewizji. Gdy zostanę burmistrzem natychmiast 
zlikwiduję trzebińską telewizję bo jest tuba władzy.
[14:09:46] <Gosc_8575> No właśnie bezrobocie, ma Pan jakiś pomysł aby zwalczyć bezrobocie w 
naszej gminie ?
[14:09:55] <PrzemyslawRejdych> Nie temu ma służyć, są to duże koszty i dlatego rozpocznę 
cykl reportaży o Trzebini w TVN i w innych dostępnych ośrodkach telewizyjnych. Stawiam na 
kontakt z ogólnopolskimi mediami. 
[14:11:03] <PrzemyslawRejdych> Chciałbym również wypromować turystyczne tereny w 
sołectwach oraz centrum Trzebini - Balaton.
[14:11:43] <PrzemyslawRejdych> Promowałbym również Zalew Chechło, sporty wodne. 
[14:11:45] <PrzemyslawRejdych> Będę zachęcał do utworzenia gospodarstw 



agroturystycznych.
[14:12:13] Gosc_6216 [~chat@349C64.21F87B.14A768.6C954B] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:12:13] <@LukaszJeska> Teraz Pan Przemysław odpowiada na pytanie raptora o wysypisku
[14:12:47] <PrzemyslawRejdych> Wysypisko jest cały czas powiększane i wiem, że co 
najmniej jest jeszcze miejsca na 10 lat. 
[14:13:23] <Gosc_6216> bedzie pan likwidowal telewizje jednoczesnie w niej promujac 
trzebinie???
[14:13:41] <@LukaszJeska> raptor teraz odpowiedź na drugie pytanie odnośnie ZKKM
[14:14:29] <PrzemyslawRejdych> Będę starał się usprawnić komunikację - szczególnie w dni 
wolne od pracy, w niedziele i święta by autobusy docierały do sołectw. Trzebinia ma dziurę 
budżetową 40 mln i zaczniemy oszczędzać na wszystkim. Ograniczymy wpływy z kas 
miejskiej do ZKKM.
[14:15:25] <PrzemyslawRejdych> Przedstawię ofertę "minibusiarzom", żeby zaistniała 
konkurencja. ZKKM nie może czuć się monopolistą - musi czuć na plecach oddech 
konkurencji. 
[14:15:42] <raptor> Czy bedzie sie Pan staral usunac Grubera ze stanowiska jako osobe 
niekompetentna ?? 
[14:15:54] <@LukaszJeska> Teraz pytanie Gosc_8575 o bezrobociu
[14:16:45] <PrzemyslawRejdych> Na mojej ulotce napisałem na pierwszej stronie "Trzebinia 
potrzebuje miejsc pracy jak chleba" i to jest największy problem Trzebinian. Stopa 
bezrobocia jest jedną z największych w Polsce. 
[14:17:28] <PrzemyslawRejdych> Widać to na dworcu PKP rano, po samochodach na 
parkingu, ilości ludzi na peronie w kierunku Krakowa i Katowic - ludzie wyjeżdżają do pracy.
[14:18:03] <raptor> dla mnie Trzebinia to teraz noclegownia ;) 
[14:19:29] <PrzemyslawRejdych> Ja pracuje obecnie w firmie na kierowniczym stanowisku, 
gdzie odpowiadam bezpośrednio za kontakt z naszymi kontrahentami. Mamy 290 
kontrahentów z którymi prowadzimy wymianę handlową. Bezpośrednio z nimi prowadzę 
rozmowy handlowe, by nie odchodzili do konkurencji, jestem odpowiedzialny za umowy..
[14:19:42] <Gosc_8575> Ma Pan pomysł, aby sprowadzić inwestorów na teren naszej gminy 
chociażby z zagranicy ?
[14:19:55] <PrzemyslawRejdych> Jestem odpowiedzialny za to, żeby kontrahent był 
zadowolony z naszych usług. I od lat mam z nimi osobiste kontakty. 
[14:20:10] <@Annihilator> Kontrahent! Matko i córko!
[14:20:24] <PrzemyslawRejdych> (Annihilator mój błąd - Tomasz Jeska :P)
[14:20:30] <drHouse> Annni :D 
[14:20:39] Gosc_4333 [~chat@hidden-a5e923d0.pikonet.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:21:17] <PrzemyslawRejdych> Mając z nimi kontakty, rozmawiam i pytam czy zechcieli 
by przyjść do Trzebini i zainwestować. Odpowiadają, że jeśli teren będzie odpowiednio 
przygotowany, uzbrojony, ze strefą ekonomiczną to chętnie przyjdą i dadzą miejsca pracy. 
Warunkiem jest teren uregulowany prawnie.
[14:22:23] <drHouse> czyli norma  
[14:22:27] <PrzemyslawRejdych> Żądają obniżenia podatków, które standardowo należy 
wprowadzać do kasy miejskiej. I otrzymają takie zwolnienia, gdyż dla mnie najważniejszy jest 
człowiek i powstanie dla niego miejsca pracy. 
[14:23:00] <PrzemyslawRejdych> Mówią, że miejsce jest znakomite (Trzebinia), i że nigdy nie 
zostali zapraszani, że Trzebinia nie szuka inwestorów.
[14:23:01] <@Annihilator> Żądają!
[14:23:07] <@Annihilator> (matko i córko)
[14:23:28] Gosc_4612 [~chat@hidden-f90a6338.adsl.inetia.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:23:51] <PrzemyslawRejdych> Reasumując, jeśli prowadzimy rozmowy - jest szansa, że 
tutaj przyjdą. Jest dla mnie priorytetem ściągnięcie nowych inwestorów do miasta. Praca dla 
ludzi, by zatrzymać szczególnie migrację młodzieży z Trzebini.



[14:23:51] Gosc_4612 [~chat@hidden-f90a6338.adsl.inetia.pl] has quit IRC: Connection closed
[14:24:11] Gosc_2337 [~chat@hidden-f90a6338.adsl.inetia.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:24:21] Gosc_2337 [~chat@hidden-f90a6338.adsl.inetia.pl] has quit IRC: Connection closed
[14:24:28] Gosc_6327 [~chat@hidden-f90a6338.adsl.inetia.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:24:35] <@LukaszJeska> Gosc_6216: odpowiedź dla ciebie
[14:24:42] <PrzemyslawRejdych> Trzebińska telewizja będzie zlikwidowana. 
[14:25:00] <PrzemyslawRejdych> Moim zdaniem nie spełnia pokładanych w niej oczekiwań.
[14:25:27] <raptor> czy bedzie sie Pan staral o usuniecie Grubera z ZKKM ?? PS to cos takiego jak 
trzebinsta telewizja istnialo ?? :D 
[14:25:28] <@LukaszJeska> raptor, odpowiedź na twoje pytanie
[14:25:43] <Gosc_8575> No właśnie, a co z naszą młodzieżą ? Będzie pan promował sport w 
naszej gminie? Inwestowanie w nowe boiska i hale sportowe ? 
[14:26:12] <PrzemyslawRejdych> Nie wiem czy nie jest kompetentna. Nie chcę rządzić i 
dzielić stołkami, tak jak niektórzy przed wyborami mówiąc czy go usunę czy nie. Na pewno 
będzie miał postawione dużo twardsze warunki i większe oczekiwania ze strony władz, które 
dbają o mieszkańców gminy.
[14:26:43] <PrzemyslawRejdych> Albo Pan Gruber je spełni, albo będziemy się mocno 
zastanawiać o partycypowaniu w kosztach jako gmina Trzebinia.
[14:27:31] <raptor> Mysle ze to iz wiele osob narzeka na komunikacje i jej dzialanie mowi samo za 
siebie, lepiej zatrudnic osobe mloda z wyksztalceniem niz trzymac takiego osobnika 
[14:27:38] <@LukaszJeska> teraz odpowiedź dla Gosc_8575 o inwestorów z zaagranicy
[14:27:40] Gosc_3230 [~chat@hidden-88135eda.proton.net.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:28:46] <Gosc_4333> Jakie sa panskie plany dotyczące istniejącej administracji w Trzebini. 
Planuje pan jakiąs reorganizacje ewentualnych podwładnych
[14:29:28] <Gosc_3230> Czytałem w ulotce że priorytetem Pana działań będzie walka z 
bezrobociem. W jaki sposób?
[14:29:37] Gosc_9773 [~chat@hidden-253d6f76.trzebinia.msk.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:29:52] <PrzemyslawRejdych> Chińczycy, którzy zainwestowali w Jaworznie (jeden z 
inwestorów chińskiego pochodzenia) był również w Trzebini, oglądał tereny. Niestety uznali, 
że nie są zainteresowani na ten moment - zainwestowali w Jaworznie. Mam kontakt i już 
prowadziłem rozmowy z chińskim przedsiębiorcą, który prowadzi swój biznes koło Bielska 
Białej. Powiedział, że jest zainteresowany terenem Trzebińskim do zainwestowania.
[14:30:19] Gosc_1290 [~chat@hidden-88135eda.proton.net.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:30:22] drHouse [~drHouse@77-253-234-28.ip.netia.com.pl] zmienił temat kanału na "Czat z 
kandydatem na burmistrza Trzebini, panem Przemysławem Rejdychem"
[14:30:37] <@LukaszJeska> odpowiedź na pytanie Gosc_8575 (o sport)
[14:30:52] <Gosc_9773> Przeczytałem o Panu w Przełomie gdzie pisze Pan że miejsca pracy na zg. 
Trzebionka mogły być uratowane i że ta kopalnia mogła stać się kopalnią węglową. Prosze 
wyjaśnić o co tu chodzi?
[14:32:32] <PrzemyslawRejdych> Młodzież mi szczególnie leży na sercu – m.in. dlatego, że 
jestem najmłodszym kandydatem. Od małego uprawiam sport, staram się to czynić dalej. 
Dlatego na dzień dzisiejszy jedyną inwestycją, którą będę chciał rozpocząć będzie budowa sali 
gimnastycznej przy szkole w Myślachowicach.
[14:33:14] <PrzemyslawRejdych> Burmistrz Adamczyk obiecywał od 12 lat w 
Myślachowicach budowę tej sali, nie dotrzymał obietnicy. Ta sala należy się młodzieży 
myślachowickiej i to bardzo. Chodzi o godne prowadzenie zajęć wychowania fizycznego. 
[14:33:17] <@LukaszJeska> Gosc_3230, odpowiedź na Twoje pytanie padło już wcześniej. Cały 
zapis z czata zostanie opublikowany chwilę po zakończeniu czatu
[14:34:27] <PrzemyslawRejdych> Będę wspierał sport wszędzie, bez wyróżnienia. Każdą 
jedną dyscyplinę sportu. Sam od prawie 30 lat uprawiam siłowe sporty (ćwiczę regularnie na 
siłowni). Promuję zdrowy tryb życia. Zależy mi, żeby sportu było w gminie jak najwięcej, 
dlatego sport będzie w ramach możliwości budżetowych dofinansowywany. 



[14:34:29] <Gosc_8575> A będzie Pan wspierał młode talenty finansowo ? 
[14:34:37] <Gosc_6216> jak to jest z tym biskupem -- slyszalem ze uzyl pan zdjecie biskupa bez 
wiedzy kurii do kampanii. ladnie to tak?
[14:34:53] Gosc_6969 [~chat@hidden-88135eda.proton.net.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:35:00] <Gosc_4333> Co pan mysli o inwestycjach na które obecnie sa realizowane w trzebini, 
m.in. remont centrum miasta 
[14:35:19] <Gosc_1290> Czy to prawda, że grał Pan w filmach? W jakich? Czy to tylko 
przechwałki.
[14:35:26] <Gosc_6216> i co z wieloma ulotkami panskimi - pojawily sie jako pierwsze, az 
lodowke sie balem otwierac i jako pierwsze zostaly zdarte przez innych ulotkarzy. kiedy pan swoje 
ulotki posprzata, jakoze leza jako pierwsze na ziemi?
[14:35:52] <PrzemyslawRejdych> Na sporcie nie możemy oszczędzać. Tak - będę wspierał 
młode talenty finansowo. Już w trakcie kilku ostatnich miesięcy dowiedziałem się, że w gminie 
takie są. I tak ze środków gminnych jak i własnych utworze dla nich stypendia.
[14:36:08] <PrzemyslawRejdych> Przeznaczę pieniądze z mojej pensji stypendium dla 
młodego sportowca - jest to również promocja gminy, a młody człowiek musi się rozwijać. 
[14:36:14] <Gosc_6969> co z działalnością kulturalną w mieście?? z góry dziękuje za odpowiedź
[14:36:42] <PrzemyslawRejdych> Na przykład Kamil Bałuszek - mistrz Polski młodzików w 
tenisie stołowym, biorący udział w zawodach międzynarodowych.
[14:37:16] <Gosc_4333> Duzo pan mówi o inwestycjach w sport a co z inwestycjiami które tak 
naprawde pomogą w rozwoju gminy co z obwodnicą dla Trzebini??
[14:37:28] Pretender [~kicha9@ip-193-43-242-23.broker.com.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:37:33] <raptor> Jest Pan zwolennikiem rozbudowy obecnej przychodni przy Harcerskiej czy 
budowy nowej w centrum ?? 
[14:37:34] Gosc_6969 [~chat@hidden-88135eda.proton.net.pl] has quit IRC: Connection closed
[14:37:36] <Pretender> dzien dobry ;)
[14:37:44] Gosc_8857 [~chat@hidden-88135eda.proton.net.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:37:59] <@Annihilator> Gosc_6969, Gosc_1290, Gosc_3230 - więcej Was nie było z jednego 
adresu?
[14:38:05] <@LukaszJeska> teraz odpowiedz na pytanie Gosc_4333 o reorganizacji podwładnych
[14:38:45] Gosc_9773 [~chat@hidden-253d6f76.trzebinia.msk.pl] has quit IRC: Connection closed
[14:38:48] <PrzemyslawRejdych> Przede wszystkim oszczędności zaczynamy od siebie. UM w 
Trzebini jest najdroższym w utrzymaniu, (jeśli chodzi o koszty) w Małopolsce i całej Polsce w 
przeliczeniu na jednego mieszkańca. Liczy obecnie około 160 osób. 
[14:39:38] Gosc_3261 [~chat@hidden-253d6f76.trzebinia.msk.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:39:46] <PrzemyslawRejdych> Przyjrzę się każdemu jednemu stanowisku czy jest 
potrzebne czy nie. I zastosuję rolę przede wszystkim służebności pracowników i zastosowania 
w UM w budżetówce toku myślenia w gospodarce wolno rynkowej. Żeby nie było, że urzędnik 
jest panem i władcą i jest nietykalny. 
[14:40:24] Gosc_3261 [~chat@hidden-253d6f76.trzebinia.msk.pl] has quit IRC: Connection closed
[14:40:41] <PrzemyslawRejdych> Nie chcę na teraz mówić o zwolnieniach przed 
zrewidowaniem wszystkich stanowisk pracy. Słyszę  wiele niepokojących głosów, że są nie 
klarowne zasady przyjęć do urzędu - bez konkursów itp
[14:40:53] Gosc_3308 [~chat@hidden-253d6f76.trzebinia.msk.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:41:17] <PrzemyslawRejdych> Mało tego, słyszę że, są przyjmowane osoby po znajomości i 
że tworzą się całe klany rodzinne. Społeczeństwo może być pewne, że przy mnie tak nie 
będzie. 
[14:41:27] <Gosc_8575> A co Pan właśnie pwiedzieć na temat nepotyzmu w urzedzie gminy? 
Przecież to jest chore zeby ktoś dostawał prace po układach bez wykształcenia :(
[14:41:51] <Gosc_1290> jaki powód był przyczyna kandydowania kasa a byc moze prestiż jaki 
daje stanowisko
[14:42:03] <drHouse> Uciekam. Pozdrawiam  



[14:42:08] drHouse [~drHouse@77-253-234-28.ip.netia.com.pl] has quit IRC: Quit: 
[14:42:19] <@LukaszJeska> Teraz Pan Przemysław odpowiada na pytanie Gosc_9773 o zg 
trzebionka
[14:42:34] Gosc_8857 [~chat@hidden-88135eda.proton.net.pl] has quit IRC: Connection closed
[14:42:50] Gosc_5581 [~chat@hidden-88135eda.proton.net.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:43:25] Gosc_3230 [~chat@hidden-88135eda.proton.net.pl] has quit IRC: Connection closed
[14:43:25] Gosc_1290 [~chat@hidden-88135eda.proton.net.pl] has quit IRC: Connection closed
[14:43:35] <PrzemyslawRejdych> Półtora roku temu, w marcu 2009 roku zwróciły się do 
mnie związki zawodowe z ZG Trzebionka za pośrednictwem mieszkańca osiedla Salwator z 
prośbą o jakikolwiek ratunek bo "idzie całkowita likwidacja" i będzie 600 osób do zwolnienia, 
które nie mają niezagwarantowanej pracy tak jak górnicy zlikwidowanej kopalni Siersza.
[14:43:51] <Gosc_3308> Niech Pan powie coś o sobie.Skąd pomysł na kandydowanie na 
burmistrza?Co to znaczy że napisał Pan że zrobi Pan porządek w gminie?
[14:44:18] Gosc_5210 [~chat@hidden-88135eda.proton.net.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:44:21] <@LukaszJeska> Mamy teraz kilka pytań w kolejce, prosimy o cierpliwość :)
[14:44:35] Gosc_3308 [~chat@hidden-253d6f76.trzebinia.msk.pl] has quit IRC: Connection closed
[14:44:38] Annihilator [~mateusz@ks312881.kimsufi.com] ustawił tryb +b *!*@@hidden-
88135eda.proton.net.pl
[14:44:39] Gosc_1562 [~chat@349C64.21F87B.14A768.6C954B] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:44:48] Gosc_5210 [~chat@hidden-88135eda.proton.net.pl] został wyrzucony z 
#chrzanowski24.pl przez Annihilator [~mateusz@ks312881.kimsufi.com]: i don't like you, go 
away!
[14:44:55] Gosc_5581 [~chat@hidden-88135eda.proton.net.pl] został wyrzucony z 
#chrzanowski24.pl przez Annihilator [~mateusz@ks312881.kimsufi.com]: waste other ppls time, 
elsewhere
[14:45:12] Annihilator [~mateusz@ks312881.kimsufi.com] ustawił tryb +b *!*@hidden-
88135eda.proton.net.pl
[14:45:23] Annihilator [~mateusz@ks312881.kimsufi.com] ustawił tryb -b *!*@@hidden-
88135eda.proton.net.pl
[14:45:35] <PrzemyslawRejdych> Te związki zawodowe poprosiły o pomoc, gdyż dowiedziały 
się, że mam pewne kontakty w Krakowie wśród znanych polityków. Pismo błagalne o pomoc 
wystosowane przez związki zawodowe ZG Trzebionka zawiozłem osobiście do znanego posła 
partii rządzącej i rozmawiałem z nim na temat sytuacji w ZG Trzebionka oraz wręczyłem 
pismo.
[14:47:15] <PrzemyslawRejdych> Poseł obiecał, że na pewno do Trzebionki przyjedzie i 
zajmie się sprawą. Poseł od marca do końca czerwca 2009 nie przyjechał. Zawsze wypadało 
mu coś ważniejszego niż utrata 600 miejsc pracy. Wykonałem kilkadziesiąt telefonów, byłem 
osobiście w biurze poselskim, prosząc by jednak przyjechał. Na nic się to zdało, został 
zawracany z trasy (w drodze do Trzebini)
[14:47:22] Gosc_1562 [~chat@349C64.21F87B.14A768.6C954B] has quit IRC: Connection closed
[14:47:40] Gosc_6854 [~chat@349C64.21F87B.14A768.6C954B] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:47:59] <PrzemyslawRejdych> Jestem przekonany, że komuś bardzo zależało, żeby ten 
poseł nigdy tu nie dotarł i żeby nie zostały rozpoczęte działania przekwalifikowania ZG 
Trzebionka w kopalnię węgla kamiennego.
[14:49:35] <PrzemyslawRejdych> A była na to bardzo duża szansa z uwagi na to, że pokłady 
węgla przebiegają niedaleko. Wystarczyła jedna decyzja władz państwowych aby takie 
działania prowadzące do przekwalifikowana w kopalnię węglową zostały rozpoczęte. 
Trzebinia została położona na łopatki po raz kolejny i przybyło kolenych bezrobotnych.
[14:49:46] Gosc_5730 [~chat@hidden-a5e923d0.pikonet.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:50:24] <PrzemyslawRejdych> Zostając burmistrzem podejmę natychmiast działania 
rozeznające tą kwestię i będę chciał spowodować aby takie działania przekwalifikowana tej 
kopalni mogły być rozpoczęte. 



[14:50:47] <@LukaszJeska> Teraz odpowiedź na pytanie Gosc_6216 (zdjęcie biskupa)
[14:51:43] Gosc_5730 [~chat@hidden-a5e923d0.pikonet.pl] has quit IRC: Connection closed
[14:51:45] <PrzemyslawRejdych> Biskup ksiądz kardynał jest osobą publiczną - jak każdy 
ksiądz. Z racji pracy zawodowej z kurią krakowską współpracuje od 9 lat. Byłem osobiście 
odpowiedzialny  za zabezpieczanie dwóch wizyt papieskich (w 2002 i 2006 roku na 
krakowskich błoniach). 
[14:53:12] <PrzemyslawRejdych> Dowodziłem ponad 200 ludźmi. Działania te 
wykonywaliśmy na rzecz krakowskiej kurii. Firma nasza pomagała krakowskiej kurii 
również w innych kwestiach. Ponad to jestem członkiem rady parafialnej wybranej z woli 
mieszkańców Myślachowic. Zdjęcie zostało zrobione przeze mnie 2 lata temu, moim 
aparatem, za zgodą księdza kardynała podczas załatwiania przeze mnie spraw parafialnych.
[14:53:45] <Gosc_6216> to ze jest osoba publiczna to nie znaczy ze trzeba sobie jego wizerunkiem 
twarz wycierac prawda???
[14:54:06] Gosc_6285 [~chat@hidden-6091dfd2.broker.com.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:54:13] <PrzemyslawRejdych> Zanim ulotka się ukazała została na "10 stronę" przejrzana 
przez prawników i nie ma w niej nic nie zgodnego z prawem a tylko zazdrość pewnej partii.
[14:55:26] Gosc_6285 [~chat@hidden-6091dfd2.broker.com.pl] has quit IRC: Connection closed
[14:55:27] <PrzemyslawRejdych> Gosc_6216: jestem katolikiem i nie wstydzę się pokazywać 
z osobami duchownymi. Mimo, że usłyszałem wiele głosów, że to, że stoję przy księdzu nie 
przysłuży mi się mojemu wynikowi wyborczemu. Ale muszę być przygotowany na takie 
zagrywki. Zazdrość potrafi zabić.
[14:55:33] Gosc_4129 [~chat@hidden-6091dfd2.broker.com.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:55:52] Gosc_7807 [~chat@349C64.21F87B.14A768.6C954B] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:56:06] <@LukaszJeska> Gosc_4333, teraz odpowiedź na Twoje pytanie odnośnie 
inwestowania w trzebini, m.in remont centrum
[14:56:43] <Gosc_4129> W jaki sposób zamierza Pan ściagać inwestroów do Trzebini. Tereny są 
lukratywne, tylko pomyslów brak. Czy Pan ma takowe?
[14:57:09] <PrzemyslawRejdych> Remont centrum miasta przyczynił się do zadłużenia 
gminy, doprowadził do ruiny kupców, z którymi rozmawiam bezpośrednio. Wprost płaczą, że 
nikt się nimi nie interesuje, prawie splajtowali, musieli pozwalniać pracowników, a po rynku 
nie da się chodzić bo ludzie uciekają do Chrzanowa na zakupy.
[14:57:21] Gosc_7807 [~chat@349C64.21F87B.14A768.6C954B] has quit IRC: Connection closed
[14:57:24] Gosc_6216 [~chat@349C64.21F87B.14A768.6C954B] opuścił #chrzanowski24.pl
[14:57:41] Gosc_4822 [~chat@349C64.21F87B.14A768.6C954B] dołączył do #chrzanowski24.pl
[14:58:15] <PrzemyslawRejdych> Nigdzie na świecie nie wycina się wpień zieleni - a to 
zrobiono w Trzebini. Przebudowy robi się etapami. Nie wyobrażam sobie np rozkopania 
całego rynku krakowskiego aby nie można było do niego normalnie wejść. Trzeba było wziąć 
przykład z miast, gdzie takie prace były prowadzone. Trzebinia tego nie uczyniła.
[14:58:58] <Gosc_4333> Bedąc Burmistrzem pozwoliłby pan na realizację takiej inwestycji??
[14:59:05] <PrzemyslawRejdych> Wg mnie powinny zostać odnowione elewacje wszystkich 
budynków w rynku, wymiana nawierzchni (chodników i dróg), wymiana fontanny i 
zostawienie całej zieleni w centrum. 
[15:00:05] <@LukaszJeska> Gosc_4129, odpowiedź na Twoje pytanie padła już wcześniej. Cały 
zapis z czata zostanie opublikowany chwilę po zakończeniu czatu
[15:00:18] <PrzemyslawRejdych> Gosc_4333: absolutnie nie pozwoliłbym na realizację tej 
inwestycji. Teraz starają się wszyscy zwalić winę na Adamczyka a przecież to radni minionej 
kadencji podjęli uchwałę o przebudowie rynku. 
[15:00:25] Gosc_4744 [~chat@hidden-77821b40.internetdsl.tpnet.pl] dołączył do 
#chrzanowski24.pl
[15:01:14] <PrzemyslawRejdych> Teraz coniektórzy kandydaci mienią się być obrońcami 
kupców a sami podnosili rękę by ten rynek przebudować i doprowadzić do takiego stanu w 
jakim jest obecnie. 



[15:01:17] <Gosc_4129> Dziekuję. Na pewno przesledze.
[15:01:58] <raptor> czy jest Pan zwolennikiem obecnie stosowanej praktyki przy przebudowie 
skrzyzowan, czyli ronda, ronda, ronda .... 
[15:02:08] <PrzemyslawRejdych> Resztę pieniędzy z tego co wydano na przebudowę 
przeznaczyłbym na budowę bloku mieszkalnego gdyż w Trzebini występuje ogromny brak 
mieszkań. 
[15:02:30] <@LukaszJeska> Odpowiedź dla Gosc_1290 o role w filmach
[15:02:39] Gosc_1074 [~chat@hidden-26b1defd.trzebinia.mm.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[15:02:42] <Gosc_4333> W pańskim programie pojawiła się informacja na temat obwodnicy 
połnocno-wschodniej, jaki jest pana pomysł na realizację inwestycji wartej kilkadziesiąt milionów 
złotych przy obecnym budzecie gminy??
[15:02:49] <PrzemyslawRejdych> Od 4 lat występuję w serialach W11 i Detektywi - grałem w 
sumie 20 razy.
[15:03:23] <PrzemyslawRejdych> Ostatnio grałem w filmie fabularnym Bokser o 
Przemysławie Salecie. Zaznaczam, że jestem aktorem amatorem - jest to moje hobby.
[15:03:58] <@LukaszJeska> Gosc_6216, odpowiedź na zadane przez Ciebie pytanie o ulotki
[15:04:46] <Gosc_4744> Mam wrażenie, że jest Pana bardzo aktywnym człowiekiem. Jak spędza 
Pan wolne chwile, poza pracą.
[15:04:47] <PrzemyslawRejdych> Nie wiem, nie zauważyłem, że leżą. Jest to normalna walka 
polityczna, że jedni drugich zalepiają. 
[15:05:31] <@LukaszJeska> Gosc_6969, teraz twoje pytanie - pytanie o kulturze
[15:06:09] <PrzemyslawRejdych> Kultura w mieście - temat rzeka. Jak na razie oprócz kina 
Sokół i imprezą dni Trzebini nic się nie dzieje w mieście. Młodzież narzeka, że musi wyjeżdżać 
do ościennych miast by spędzić czas bo w Trzebini nie ma gdzie. 
[15:07:11] <Gosc_4333> Dziekuje za udzielone odpowiedzi, gmina juz dwa raz chciala się pozbyc 
ponad 2 ha terenow w bezposrednim sąsiedztwie osiedla ZWM za ponad 2 mln, ma pan na to jakiś 
wpływ?? czy nie mozna tych działek poprostu podzielic i sprzedać ludziom z ramienia zamowien 
publicznych.
[15:07:41] Gosc_6824 [~chat@hidden-a8df39f9.adsl.inetia.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[15:07:42] <PrzemyslawRejdych> Będę chciał zachęcić biznesmenów, którzy zajmują się 
organizacją takich dyskotek, czy dancingów dla osób starszych (w wieku średnim czy 
seniorów), by stworzyli warunki dla ludzi, by mogli się zabawić i spędzić wolny czas. 
[15:07:45] <Gosc_4744> Czyli mamy rozumieć, że poswięci się Pan tez lepszej organizacji ofert 
imprezy kulturalnych dla Moderator łodych ludzi?
[15:08:08] Gosc_6824 [~chat@hidden-a8df39f9.adsl.inetia.pl] has quit IRC: Connection closed
[15:08:19] <@LukaszJeska> Teraz odpowiedź na pytania o obwodnicę od Gosc_4333
[15:09:00] Gosc_1074 [~chat@hidden-26b1defd.trzebinia.mm.pl] has quit IRC: Connection closed
[15:09:26] <PrzemyslawRejdych> Za obwodnicę wezmę się na samym końcu. Jest to temat nie 
do ruszenia na teraz. Obiecywanie komuś, że będziemy robić teraz obwodnicę jest utopią. Są 
priorytety, którym muszę poświęcić i więcej czasu i więcej środków finansowych. Głównie 
chodzi tu o służbę zdrowia, która umiera w Trzebini - tam musimy zainwestować.
[15:09:31] Gosc_4822 [~chat@349C64.21F87B.14A768.6C954B] has quit IRC: Connection closed
[15:10:04] <PrzemyslawRejdych> Na obwodnicę przyjdzie czas w odpowiednim okresie i nie 
chcę obecnie obiecywać gruszek na wierzbie. Aczkolwiek uważam, że jest ona niezbędna dla 
Trzebini. 
[15:10:12] <Gosc_4129> Czy jesli zostanie Pan Butmistrzem zrobi Pan lodowisko na terenie 
Gminy?
[15:10:30] <PrzemyslawRejdych> Priorytetem moich działań będzie również pozyskiwanie 
środków unijnych. Z nich będę chciał także rozpocząć realizację budowy obwodnicy.
[15:10:52] Gosc_2380 [~chat@hidden-0658e0c2.broker.com.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[15:11:14] <@LukaszJeska> teraz pytanie od Gosc_8575 o nepotyzm w urzędzie gminy
[15:11:18] <Gosc_4333> Jesli ma pan zamiar czekac z tym zadaniem moze sie okazać ze na 



pieniadze unijne bedzie juz zapozno sam proces przygotowania dokumentacji projektowej to okres 
ok 2 lat a gdzie jeszcze do konca
[15:11:29] <Gosc_4129> Brakuje rozrywek dla calych rodzin...np. lodowiska, koru. Czy widzi Pan 
sens takich dzialań?
[15:12:39] <PrzemyslawRejdych> To jest racja. Tak się dzieje w Trzebini i udowodnię to w 
odpowiednim czasie. I mogą mnie władze miasta zaskarżyć - biorę pełną odpowiedzialność za 
moje słowa. W UM w Trzebini zatrudniane są całe rodziny, nie ma przejrzystego kryterium 
zatrudnienia. Jeszcze raz powtarzam - zrewiduję. Ludzie kompetentni, wykształceni, 
fachowcy i najlepsi z najlepszych mogli znaleźć pracę w UM w Trzebini.
[15:13:12] <PrzemyslawRejdych> Osoby z przypadku czy zatrudnione po znajomości w UM 
w Trzebini mogą się bać - i nie tylko mnie, inni kandydaci również mają się tym zająć gdyż są 
to pieniądze podatników. 
[15:13:36] Annihilator [~mateusz@ks312881.kimsufi.com] ustawił tryb -b *!*@hidden-
88135eda.proton.net.pl
[15:13:45] <Gosc_4129> I jeszcze łączenie emetytury z etatem....
[15:14:28] <@Annihilator> LukaszJeska, podglądu czata nie daliście na główną stronę.
[15:14:35] <@LukaszJeska> teraz pytanie od Gosc_3308 o pomyśle kandydowania
[15:15:15] <PrzemyslawRejdych> Zostałem namówiony głównie przez młodzież z którą 
utrzymuję kontakty na bieżąco. Która również wyjeżdża z Trzebini do pracy w innych 
miastach. To głównie oni namawiali mnie - "Przemek, spróbuj coś zmienić w tym mieście". 
[15:16:21] <PrzemyslawRejdych> Jestem jeszcze w wieku odpowiednim do energicznych 
działań, mam pewne pomysły jak pomóc Trzebini i kontakty biznesowe w Krakowie. Po 
głębokich konsultacjach z rodziną, wzięciu wszystkich za i przeciw postanowiłem wystartować 
aby ratować Trzebinię - tak jak mam w nazwie komitetu wyborczego. 
[15:16:45] <PrzemyslawRejdych> Ratować Trzebinię przed kumoterstwem, dalszą stagnacją, 
wyludnieniem i beznadzieją. 
[15:16:50] <Gosc_2380> Dlaczego mam Pana wybrać a nie innych? Jaką mi daje Pan gwarancje, że 
jest lepszy?
[15:17:17] <Pretender> pozwole sobie zacytowac swiezy komentarz pod info dot. tego czata : - 
Napisane przez o zgrozo, listopad 12, 2010 15:06:42 
[15:17:17] <Pretender> Czy Przemysław Rejdych ma świadomość za co chce się zabrać??? Po co w 
Trzebini kolejny przełom?????? Adam Adamczyk nigdy mu tego nie wybaczy. Podejrzewam że 
Alicja Molenda także!
[15:17:36] <PrzemyslawRejdych> Chcę aby o Trzebini myślano pozytywnie a nie stawio jej w 
złym świetle jak to obecnie ma miejsce. (Że się tu nic nie dzieje i nie ma tu perspektyw). Po 12 
latach rządzenia burmistrza Adamczyka czas na zmianę. 
[15:17:55] <@LukaszJeska> Gosc_4744, odpowiedź na zadane przez Ciebie pytanie o spędzanie 
czasu wolnego
[15:18:57] <PrzemyslawRejdych> Z rodziną (żoną, mam też dwóch nastoletnich synów). 
Uprawiam sport cały czas. Korzystam z siłowni, jeżdże na rowerze, biegam. Staram się dbać o 
kondycję fizyczną bo to daje siłę do życia i pracy.
[15:19:30] <Gosc_4129> To jak z tym lodowiskiem?;)
[15:19:38] <PrzemyslawRejdych> Od czasu do czasu gram w filmach. Staram się utrzymywać 
na bieżąco kontakty z ludźmi aby wiedzieć jakie mają kłopoty i radości.
[15:20:10] <@LukaszJeska> Teraz Gosc_4744 odpowiedź na pytanie o lepszą ofertę kulturalną 
[15:20:42] <Gosc_4333> Kultura, sport, rozrywka to są rzeczy drugoplanowa, jak pan ma zamiar 
ratowac trzebinie w dobie kryzysu i przy takim budzecie, cos konkretnego jesli inwestorzy to jacy i 
gdzie, caly czas mamy inwestorow ktorzy chcą inwestowac w trzebinie niestety w rzeczy ktore nie 
dadzą dodatkowych miejsc pracy, czy inwestowanie to tez  pozbywanie sie terenow gminy dla 
ratowania wydatków budzetowych bez wiekszego zainteresowania??? 
[15:21:19] <Gosc_4129> Moderator: zna zaadoptowac połowę parkingu, bo juz sie tam woda 
zbiera. Jak przymarznie to bedzie gotowe. Oswietlenie ekstra, ubikacje są.....



[15:21:33] <PrzemyslawRejdych> Tak, poświecę się reorganizując MGOKSiR Trzebiński i 
właśnie co za tym idzie zmieniając ofertę dla młodych ludzi. Byłem współorganizatorem i 
pomysłodawcą Świetlic Plus - o czym władze miasta zapominały. Będę wspierał te świetlice. 
[15:22:42] <@LukaszJeska> Pan Przemysław odpowiada teraz na pytanie  Gosc_4129 (o 
lodowisku)
[15:23:20] <PrzemyslawRejdych> Jeżeli będzie taka potrzeba i zgłosi mi to ktoś na tzw 
przyjęciu stron. To oczywiście zrobię - takie samo jak jest na krakowskich błoniach.
[15:23:59] <Gosc_4129> Ciesze sie z Pana stanowiska. I juz w ramach przyjecia stron - zgłaszam 
zapotrzebowanie za mnie i moich znajomych. Powodzenia.
[15:24:01] <@LukaszJeska> Teraz pytanie od Gosc_2380 
[15:25:17] <PrzemyslawRejdych> Bo jestem spoza układu, całkowicie niezależny, od zawsze 
bezpartyjny i będę się wsłuchiwał w głosy mieszkańców a nie przywódców partyjnych, którzy 
może by chcieli nakazywać jak mam rządzić Trzebinią z góry. Jestem w sile wieku, pełen 
pomysłów i energii, nie bojący się podejmowania trudnych wyzwań i mam zasady. 
Wypraszając się drzwiami wchodzisz oknem. 
[15:25:53] <PrzemyslawRejdych> Mam odpowiednie wykształcenie, które będzie mi pomocne 
przy pełnieniu tego rodzaju funkcji - studia na UJ, zarządzanie zasobami ludzkimi. 
[15:26:23] Gosc_6854 [~chat@349C64.21F87B.14A768.6C954B] has quit IRC: Connection closed
[15:26:31] <PrzemyslawRejdych> Nie będę przykuty do fotela, tylko większość czasu 
poświecę w terenie aby pomóc gminie. Na pewno ściągnę tu inwestorów bo jest to mój 
priorytet aby dali nowe miejsca pracy dla Trzebinian. 
[15:27:20] Gosc_4331 [~chat@hidden-88135eda.proton.net.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[15:27:35] <Gosc_4331> witam serdecznie.
[15:28:28] <Gosc_4331> jedno pytanie, czy zamierza Pan - jak wygra - postarać się o poprawę 
bezpieczeństwa w naszej gminie....
[15:28:42] <Pretender> czy Pana nick na forum Przelomu to "casinoroyal" ? 
[15:29:04] <@LukaszJeska> teraz odpowiedź dla Gosc_4333 (o inwestowanie)
[15:29:28] <@LukaszJeska> Pretender: możesz doprecyzowac o co chodzi w tym cytacie z 
komentarza?
[15:30:10] <@LukaszJeska> Czat dobiega końca, można zadać jeszcze ostatnie pytania
[15:30:16] <PrzemyslawRejdych> Mam wytypowanych już paru inwestorów (o których teraz 
nie powiem przed wyborami), którzy są na pierwszym miejscu aby tu przyjść. Zaistnienie ich 
tutaj nie będzie uciążliwe dla mieszkańców. Tak jak wcześniej powiedziałem, współpracuję z 
300 inwestorami z terenu Małopolski i Podkarpacia. 
[15:30:24] <PrzemyslawRejdych> Każdy nowy inwestor/przedsiębiorca, który tu zainwestuje 
przyniesie pieniądze do kasy miejskiej a tym samym dziura budżetowa przestanie się 
pomniejszać. 
[15:30:30] <Gosc_4331> edno pytanie, czy zamierza Pan - jak wygra - postarać się o poprawę 
bezpieczeństwa w naszej gminie....
[15:31:22] <PrzemyslawRejdych> Wiem co to oszczędności, bo poruszam się w gospodarce 
wolnorynkowej, a budżetówka tego nie wie. Ale sprawę, że gmina na pewno nauczyć się 
oszczędzać i środki tzw uświęcone podatników będą oglądane z góry do dołu kilkakrotnie 
zanim zostaną wydane. 
[15:31:47] <PrzemyslawRejdych> Pretender: Nie.
[15:32:04] <@LukaszJeska> odpowiedź dla Gosc_4331
[15:32:06] Gosc_4744 [~chat@hidden-77821b40.internetdsl.tpnet.pl] has quit IRC: EOF from 
client
[15:32:18] Gosc_4744 [~chat@ggs154.internetdsl.tpnet.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[15:32:18] Gosc_4744 [~chat@ggs154.internetdsl.tpnet.pl] has quit IRC: Changing hosts
[15:32:18] Gosc_4744 [~chat@hidden-77821b40.internetdsl.tpnet.pl] dołączył do 
#chrzanowski24.pl
[15:32:46] <Gosc_4333> dziekuje zycze powodzenie w wyborach.



[15:33:34] <PrzemyslawRejdych> Zdecydowanie tak, oprócz walki z bezrobociem jest to mój 
priorytet. Zostałem wielokrotnie nagradzany przez prezydenta miasta Krakowa za udział w 
programie Bezpieczny Kraków. To się bardzo sprawdziło na gruncie krakowskim, dlatego 
natychmiast po objęciu funkcji burmistrza stworzę program Bezpieczna Trzebinia, w którym 
będą brały udział różne instytucje, stowarzyszenia, kluby, związki itp itd
[15:33:38] <Pretender> ciezko mi stwierdzic co mial na mysli piszacy ten komentarz ... moze 
chodzi o wchodzenie w uklady lub jakies koneksje z wladza obecna lub tez jej sie narazenie. Moze 
o jakies "powiazania" ....z P.Adamczykiem lub p.Molenda ? Wiec warto powiedziec czy jest z 
ukladu lub po prostu osoba niezalezna i nie zwiazana z nikim. Najlepiej przeciac te spekulacja 
mozliwe ze niepotrzebne i stwierdzic 
[15:33:39] <Pretender> tutaj na czacie jak jest naprawde. ;-)
[15:34:31] <PrzemyslawRejdych> To są działania nie odpłatne na rzecz gminy i instytucje, 
które wykażą się największą aktywnością na rzecz bezpieczeństwa zostaną odpowiednio 
wypromowane i nagrodzone specjalną nagrodą burmistrza i będzie o nich głośno. 
[15:35:18] <PrzemyslawRejdych> Przyglądnę się bardzo dokładnie pracy policji. Będę chciał 
doprowadzić do zwiększenia ilości patroli pieszych w całej gminie. Wypowiem zdecydowaną 
walkę osobom łamiącym prawo.
[15:36:34] <PrzemyslawRejdych> Pretender z całą stanowczością stwierdzam, że jestem spoza 
układu, od nikogo niezależny, również od partii politycznych. 
[15:37:36] <@LukaszJeska> to było ostanie pytanie, czas minął 
[15:38:06] <Pretender> dziekujemy :)
[15:38:19] <PrzemyslawRejdych> Bardzo serdecznie dziękuję za zainteresowanie, ciekawe i 
inteligentne pytania. Dziękuję, że umożliwiliście mi spędzić bardzo ciekawie czas 
odpowiadając na nie.
[15:38:20] <Gosc_4331> powodzenia w wyborach ;))
[15:38:48] <Pretender> zaparaszamy częściej na Ch24 ;-)
[15:39:19] <PrzemyslawRejdych> Wsłuchując się w głosy mieszkańców będę kierował gminą 
profesjonalnie, odważnie i skutecznie - bez uzależnienia partyjnego, prowadzącego do kolejnej 
wojny Polsko - Polskiej.
[15:39:20] <PrzemyslawRejdych> :)
[15:39:22] <@LukaszJeska> Również wszystkim dziękujemy za udział w czacie


